
Referat Rotarty peismøte 05.09.2017 Medlemskomiteen 

Referat 
Peismøte i medlemskomiteen, 5. september 2017 på Rød  

Til stede: Torstein Sagen 

  Hans Johan Kjølsrød 

  Kaj Haagensen 

  Håkon Fæste 

  Hans Petter Harestad 

  Ole Herman Nordby 

  Elin Røed 

Forfall:  Marit Foss 

  Arne Johan Bu 

  Einar G Løken 

 

Referent: Elin Røed 

Sak 1: Medlemskap 

Elin refererte status på reflektant, godkjente og foreslåtte kandidater. 

Blant de foreslåtte ønsker vi å prioritere: 

• Torunn Haug 

• Tor Kleven (Svein Otto) 

• Trond Aarstadberg (Ole Herman), 56 år, jobber for Marlink Enterprice AS, kjent fra 

Holmestrand sykkelklubb og forebyggende arbeid mot doping 

• Geir Larsen (Hans Petter), 49 år, daglig leder nytelse.no 

• Jan Tore Saltnes 

• Ulf Malm 

 

Sak 2: Møteprogram 

 

Elin refererte hvilke foredrag vi foreslo sist, og hvilke av disse som er på programmet i høst. 

Christian Anton Smedshaug fra AgriAnalyse holder foredrag 24. oktober. Flere av 

komitemedlemmene har hørt han før, og mener vi bør invitere klubbene i nabokommunene. Elin tar 

dette opp med styret. 

 

Til vårens program har vi følgende forslag: 

 

1. Vidar Ullenrød, styreleder VIV 

Om sikkerhet for vannforsyning og trygghet for vannkvalitet, inkl Hillestadvannets innvirkning 

på Eikern. 

Ole Herman spør allerede nå om Vidar kan en av tirsdagene i januar/februar.  

2. Nytt fra mitt yrke/egoforedrag v/Ole Herman Nordby 

3. Ny rådmann i Holmestrand – visjoner for kommunen 

4. Kirken Bymisjon åpner i Holmestrand. Informasjon om organisasjonen og tilbudet i 

Holmestrand spesielt 

 

 



Referat Rotarty peismøte 05.09.2017 Medlemskomiteen 

Andre forslag vi kan bruke seinere: 

• En av Vestfolds matspesialiteter som har blitt store. En av disse kan spørres: 

- Vestfoldsalat, Bernt Saue, Klavenæss gård. Godt egnet til besøk. 

- Gårdsand, Hans Edvard Torp 

- Grøstad Gris, v/daglig leder Trude Viola Antonsen eller eier Gry Knapstad 

- Smakskalv v/Magnus og Inger Synøve Hegg Johnsen 

Hans Johan kan spørre og introdusere 

• Holmestrand museum – et medlemsmøte kan legges hit, med guidet omvisning 

• JM Bygg og utviklingsplaner ved og rundt hotellet 

• Øst-vest-forbindelse. Gunnar Kleven ble nevnt 

• Utvikling av Drammen sentrum, ved Live Johansen 

• Harald Solberg, dir i Rederiforbundet 

 

For øvrig vil vi presiserer at yrkesforedrag og egoforedrag fortsatt må prioriteres. 

 

Sak 3: Prosjekter/lokale aktiviteter 

 

Vi gjentok argumentene fra peismøtet i mai. 

Det er enighet om at æresnysgjerrig gir oss positiv oppmerksomhet. Skal vi gjøre flere ting, kan det 

godt være i det stille. 

 

Får å bidrag til et godt formål bør det settes av i budsjettet og tas av kontingenten. Styret kan 

vurdere hvert år, eks før jul, hvilket prosjekt vi bør støtte. Innsamling/utlodning blant medlemmer vil 

fort konkurrerer med juleutlodningen som går til et viktig prosjekt i Uganda. 

 

 Sak 4: Vurdering av sosiale arrangement 

 

Komiteen er svært fornøyd med de sosiale arrangementene vi har. Vi blir kjent med hverandre på en 

helt annen måte enn på vanlige møter. Viktig å ta vare på dem og sørge for god oppslutning. Vi har 

fårikålaften, julemiddag, torskeaften, sommeravslutning og båttur. 

 

Vi synes det er passelig med sosiale arrangement, og at det er nok med ett til to med ledsagere pr år. 

Vi tror det blir vanskelig å arrangere en tur utenom fast møtetidspunkt. 

 

 

 


